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市场前景及应用

       据统计：2019年全国涂料销售量为2416万吨，产量为2409万吨，预计到2020年将超过2700万吨，2022年市

场规模有望突破6000亿元。而工业涂料占整个涂料行业的60%-70%的市场份额，并且每年呈上升趋势。随着环境

法规的日益严苛，以及客户对工业涂料的性能、品质、使用寿命等方面要求的不断提升，人们正在寻求环保、降低

成本、提高产品品质的新型工业涂料。粉末涂料、水性涂料、功能性涂料、高固含涂料等产品技术的日益成熟一定

程度地满足了人们的需求。

       华南地区是中国两大制造业集中区之一，是具有全球影响力的先进制造业基地和现代服务业基地，已形成汽车

及零部件、家用电器、建筑铝型材、家具、数码产品、IT、电子信息产品、灯饰、厨具等产业群，产业链完善，并

且拥有华为、美的、比亚迪、格力、富士康、广汽、格兰仕、凤铝铝材、坚美铝材、吉象木业等制造业高端企业以

及数以万计的各种中小企业。广州的汽车及零部件、佛山南海的铝型材、顺德的家电及家具、深圳的IT及电子消费

类产品、中山小家电及灯饰、东莞的家具及建材、江门的摩托车产业等产业基地全国闻名，对于工业涂料及涂装的

需求巨大。

       本届展会由广东智展展览有限公司、中涂联合国际会展（广州）有限公司、中国表面工程协会涂装分会、广东

省涂料行业协会等机构共同主办。展会将深度结合行业需求，同期举办2022汽车表面工程技术研讨会、亚太粉末

涂料涂装应用高峰论坛，通过广泛的宣传推广及专业的观众组织，将为工业涂料行业及上下游企业搭建一个展示新

技术新产品的国际化、专业化平台，令到场的展商及观众都获益其中。

MARKET PROSPECT

Statistically: in 2019, national paint sales volume was 24.16 million tons, and the output was 24.09 million tons. It is expected 
to exceed 27 million tons by 2020. The market size is expected to exceed 600 billion yuan in 2022. Industrial coatings 
account for 60%-70% of the market share of the entire coatings industry, and it is on the rise every year. With the increasingly 
stringent environmental regulations and the continuous improvement of customers' requirements for the performance, 
quality, and service life of industrial coatings, people are seeking new industrial coating materials that are environmentally 
friendly, reduce costs and improve product quality. To a certain extent, the increasing maturity of powder coatings, 
waterborne coatings, functional coatings, high-solid coatings and other product technologies has met people's needs.

South China is one of China’s two major manufacturing areas, an advanced manufacturing base and a modern service 
industry base with global influence. It has formed automobiles and parts, household appliances, architectural aluminum 
profiles, furniture, digital products, IT, Electronic information products, lighting, kitchenware and other industries. It has the 
world's most complete industrial chain and mature industrial workers. There are many high-end manufacturing enterprises 
including Huawei, Midea, BYD, Gree, Foxconn, GAC, Galanz, Fenglu Aluminum, JMA Aluminum, PTP, etc. and tens of 
thousands of various small and medium-sized enterprises. South China industrial bases are well-known throughout the 
country, like Automobiles and parts in Guangzhou, aluminum profiles in Nanhai, home appliances and furniture in Shunde, IT 
and consumer electronics products in Shenzhen, small home appliances and lighting in Zhongshan, furniture and building 
materials in Dongguan, etc. Conclusively, the demand for industrial paint and coating is huge.

This exhibition is jointly held by Wise Exhibition (Guangdong) Co., Ltd., China Surface Engineering Association Painting of 
Branch, Guangdong Coating Industry Association, and co-organized by Guangdong Automobile Industry Association and 
Guangdong Provincial Nonferrous Metals Institute Aluminum Processing Committee. The exhibition will deeply integrate the 
needs of the industry to hold the 2022 Automotive Surface Engineering and Anti-corrosion Technology Seminar, Asia-pacific 
International Powder Paint and Coating Application Summit, Industrial Waterborne Paint Application Development Summit at 
the same period. The hosts, co-organizers, exhibitors, professional visitors and other resources will be deeply integrated, 
extensive publicity and one-on-one audience organization will be conducted to build an international and professional 
paltform for the industrial coatings industry and upstream and downstream companies to display new technologies and 
products. The excellent platform benefits both exhibitors and visitors.



上届盛况

       年 月 日，为期三天的亚太国际工业涂料、粉末涂料与涂装展览会(简称 在广州保利世贸博览馆盛大举行，并取得2021 9 27-29 ICPC EXPO)

圆满成功。主办单位、协办单位、参展商、专业观众等资源深度整合，为 上下游企业搭建一个行业科技前沿展示、行业动态发布、ICPC EXPO

新产品推广、学术交流、采购交易的国际化、专业化的信息交流与展示平台。本届展会展出面积约 平方米，共吸引了来自全国 多个15000 20

省市地区的 家展商参展。包括保立佳、华源、远荣、爱粤、睿智、力昌、五源科技、彩谱、诺信/纳博、迎旭、楚环、源磊、科隆粉体、357

爱粤、银箭、中泰、天珑、金钛、族兴、华群等众多优质企业集中亮相。全面展出工业涂料、粉末涂料、涂装、前处理、废气治理及涂料原

材料等工业涂料与涂装行业的高新技术及产品。

       展会现场人潮涌动、供需洽谈有序而热烈，展商满意度达 以上。展会共吸引了国内外观众 人，接待参观团 个，大型采购商95% 14377 29

络绎不绝！中表协涂装分会参观团、广东省涂料行业协会参观团、广东省有色金属学会铝加工专业委员会参观团、湖南、河南、广西等涂料

行业参观团以及比亚迪、松下集团、东风日产、江淮汽车、广汽研究院、广汽本田、广汽日野、新日电动车、华晨汽车、中信戴卡、华为、

珠海格力、松下家电、中兴通讯、一汽-大众、三一重工、歌尔股份、日立电梯、广船厂、贵阳万江航空机电、机械工业九院、中国电器院、

卡西欧、四维尔丸井(广州)汽车零部件、广汽优利得、信测集团、骏怡汇汽车、国机南联摩托车、延金汽车配件、广铝集团、南方铝业、华昌

铝业、坚美铝型材厂、伟业铝厂、荣阳铝业、蒙菲斯建材、安徽科蓝特铝业、安邦得铝材等众多知名企业或参观团到场参观采购！

       为了吸引更多高质量的专业观众，展会同期举办多个高峰论坛、技术研讨会、产品推广会等，及时发布行业最新政策、发展趋势、新技

术推广等。同期举办 亚太国际粉末涂料与涂装应用高峰论坛、 中国（广州）汽车表面工程暨防腐蚀技术研讨会、 为表面处理带2021 2021 5G

来的新价值与新机遇 、金属粉邦定工艺培训班、 亚洲工业涂料新产品新技术推广会。老虎、诺信、阿克苏诺贝尔、长城涂料、安美特、II 2021

吉利汽车、南京大学、中汽集团、中集集团、中信戴卡、首钢集团、泛亚汽车、一汽大众、中化国际、中国兵器工业集团等行业众多知名企

业和机构出席了本届活动。 也成为本年度国内首个成功举办的涂料类专业展会，备受业界关注！ICPC  EXPO 2021

On September 27-29, 2021, Asia Pacific International Industrial Coatings, Powder Paint and Coatings Exhibition (hereinafter referred to as ICPC EXPO) was 

grandly held in Guangzhou Poly World Trade Expo and achieved a complete success. The organizers, supporters, exhibitors, professional visitors and other 

resources were deeply integrated to build an international and professional information exchange and display platform for ICPC EXPO upstream and 

downstream enterprises to display industry science and cutting-edge technology, industry policy trends, new products release, academic exchange and 

procurement transactions. With an exhibition area of about 15,000 square meters, this exhibition has attracted 357 exhibitors from Germany, Switzerland, 

France, Russia, the United States, South Korea, Japan and other countries and domestic excellent enterprises or well-known brands, including Baolijia, 

Huayuan Pigment, Yuanrong Robot, Aiyue Powder Coatings, Wisdom, Lichang New Materials, Wuyuan Technology, CHNSpec Technology, Nordson/ Nabo, 

Yingxu, Chuhuan Technology, Yuanlei, Kelong Powder, Yinjian, Zhongtai, Tianlong, Jintai, Zuxing, Huaqun, etc. comprehensively exhibiting high and new 

technologies and products of industrial coatings, powder coatings, coating, pretreatment, waste gas treatment and coating raw materials. 

The exhibition site was crowded, and the supply and demand negotiations were orderly and enthusiastic. The satisfaction of exhibitors reached more than 

95%. The exhibition attracted 14,377 visitors at home and abroad, received 20 visiting groups, and an endless stream of large purchasers! The visiting 

groups included China Surface Engineering Association Painting of Branch, Guangdong Coating Industry Association, Guangdong Provincial Nonferrous 

Metals Institute Aluminum Processing Committee, Hunan Coating Industry Association, Henan Coating Industry Association, Guangxi Coating Industry 

Association and other coating industry associations, as well as many well-known enterprises such as BYD, Panasonic Group, Dongfeng Nissan, JAC, GAC 

Research Institute, GAC Honda, GAC Hino, Xinri Electric Vehicle, Brilliance Auto, CITIC Dicastal, Huawei, GREE, Panasonic Home Appliances, ZTE, FAW 

Volkswagen, Sany Heavy Industry, Goertek Co., Ltd., Hitachi Elevator, Guangzhou Shipyard, Guiyang Wanjiang Aviation Electromechanical, No. 9 

Research Institute of Mechanical Industry, China Electric Appliance Institute, Casio, Swell Marui (Guangzhou) Automobile Parts Co., Ltd., GAC Youlide, 

EMTEK co., LTD, Junyihui Automobile, Guoji Nanlian Motorcycle, Yanjin Auto Parts, Aluminum Group, Nanfang Aluminum, Huachang Aluminum, Jianmei 

Aluminum Profile Factory, Weiye Aluminum Factory, Rongyang Aluminum, Menphis Building Materials, Anhui Krant Aluminum, ABD Aluminum, etc.

In order to attract more high-quality professional visitors, a number of forums, technical seminars and product promotion meetings were held at the same 

period with the exhibition, and timely released the latest policies, development trends and new technology promotion of the industry. The concurrent 

events included 2021 Asia-Pacific International Powder Paint and Coating Application Summit, 2021 China (Guangzhou) Automotive Surface 

Engineering and Anti-corrosion Technology Seminar, New Values and Opportunities Brought by 5G for Surface Treatment II, Metal Powder Bond Process 

Training, 2021 Asia Industrial Coatings New Products and New Technology Promotion Conference etc. Many well-known enterprises and institutions such as 

Tiger, Nordson, AkzoNobel, Great Wall Coatings, Atotech, Geely Automobile, Nanjing University, China Automobile Group, CIMC, CITIC  Dicastal, 

Shougang Group, PATAC, FAW Volkswagen, Sinochem International, China North Industries Group Corporation Limited and other industries attended the 

events. ICPC Expo 2021 has also become the firstcoating professional exhibition successfully held in China this year, which has attracted the attention of 

the industry!

EXHIBITON REVIEW



展商评价  EXHIBITOR COMMENTS 

陕西宝塔山油漆股份有限公司   总经理  杨鹏刚
Penggang Yang, General Manager of Shaanxi Baotashan Paint Stock Co., 
Ltd. 

       陕西宝塔山油漆股份有限公司始建于1958年，是一家致力于油
漆、涂料、树脂等高新技术产品的研发、生产与销售为主的精细化工
企业。本次展会，宝塔山漆收获满满，获得了许多国内外友人的青
睐，在此感谢主办方的大力支持，并期待下次继续合作！
 
Shaanxi Baotashan Paint Stock Co., Ltd. founded in 1958, the 
company is the fine chemical industry enterprises that committed 
mainly to the research and development, production and sales of 
paint, coating material, resin and other high-tech products. 
In this exhibition, Baotashan Paint has been fully harvested, and 
has won the favor of many friends at home and abroad. Thank the 
sponsors for their strong support and look forward to the 
cooperation next time! 

东莞市爱粤金属粉末有限公司    研发经理     周理银 

Liyin Zhou, R&D Manager of DONG GUAN AI YUE POWDER COATINGS CO.,LTD

       非常感谢主办方为我们与新老客户交流提供这么好的平台，同时
我们一些特色产品和我们的专业也能得到很好的展示，东莞市爱粤金
属粉末有限公司一直秉承“诚信、专业”的经营理念,坚持用户至上、
质量第一的服务理念服务新老客户。

I am very grateful to the organizers for providing such a good 
platform for us to communicate with new and regular customers. 
At the same time, our featured products and professional 
technology had been well displayed. Dongguan Ai Yue Metal 
Powder Co., Ltd. has always been adhering to the business 
philosophy of "integrity, professional", service concept of 
“customer first, quality first” to serve new and regular 
customers.

广东睿智环保科技有限责任公司   副总经理/销售总监    杨安   

An Yang, Deputy General Manager/Sales Director of GUANGDONG WISE 
ENVIRONMENTAL TECHNOLOGY CO.,LTD

       ICPC EXPO提供了一个高质量的线下平台，借助这个平台，从技
术，产品，综合，丰富，立体的品牌形象展示等方面，提升品牌影响
力。 在商务谈判方面，通过与客户的面对面交流，增加了新客户对我
公司产品的了解和信任，并与老客户保持着良好的关系。 在品牌建设
方面，我们展示了一流的产品和强大的研发实力。 特别感谢主办方。

ICPC EXPO provides a high-quality offline platform, with the help 
of this platform, from the aspects of technology, products, 
comprehensive, rich, three-dimensional display of the brand 
image, enhance the brand influence. In terms of business 
negot ia t ion , th rough face-to-face communica t ion w i th 
customers, we have increased new customers' understanding 
and trust of our company's products and maintained good 
relations with old customers. In terms of brand building, we have 
demonstrated our first-class products and strong r&d strength. 
Special thanks to the organizers.

东莞市新力光表面处理科技有限公司    总经理     董亿祥 
Yixiang Dong, General Manager of Dongguan Xinliguang Electromechanical 
Equipment Co., Ltd

       新力光是一家有二十多年历史的涂装设备制造商，生产和制造重
心位于华南地区。新力光与智展长期紧密合作, 其主办的展会一直是新
力光重要的宣传平台之一，通过本次展会，我们可以认识更多的新客
户和新朋友。

Xinliguang is a coating line manufacturer with over 20years 
experience, her production and manufacturing center locates in 
Southern China area.Xinliguang and Zhizhan cooperate closely 
and together for a long time,the exhibition held by Zhizhan always 
is one of Xinliguang's important propaganda platform. Xinliguang 
warmly expect to know more new customers and new friends by 
this exhibition.

瓦格纳尔喷涂设备（上海）有限公司  粉末系统销售总监 苏彪
Bill Su, Sales Director of China Powder System

      作为粉末喷涂和油漆喷涂行业的领导者，德国瓦格纳尔公司
也参加了此次ICPC EXPO展会，此次表面处理展效果非常好，展
会同期的论坛规格也非常高，吸引了大批专业听众，希望明年再
接再厉！

As the leader of powder spraying and paint spraying industry, 
German Wagner company also took part in the SFEXPO. The 
effect of ICPC EXPO is very good. The concurrent events were 
also very high quality, attracted a large number of 
professional audience. I hope it could keep up the good work 
next year!  

长沙族兴新材料股份有限公司     董事长   梁晓斌

      本次展会给我们族兴公司提供了一个很好的线下宣传平台，同
时也为我公司创造了一些潜在的商业机会，让我们族兴公司可以
更好地为新老客户服务，提供更多更好的产品，为客户创造了更
多的价值；这次亚太工业涂料、粉末涂料展会让我们展示了最新
的铝颜料产品，希望这个展会越办越好！

This exhibition provided our company with a good offline 
promotion platform, and also created some potential business 
opportunities, so that we can better serve new and regular 
customers and provide more better products to create more 
value for them. This time we displayed the latest aluminum 
pigment products. We hope ICPC EXPO will be better and 
better!

Xiaobin Liang, Chairman of ZUXING NEW MATERIALS CO.LTD

Zhanfeng Wei, Marketing Director of JIANGMEN LICHANG NEW MATERIALS CO.,LTD

       力昌新材(东旭粉末)，专注于智能金属粉末涂料细分领域，以
技术研发为企业发展的核心动力，为客户提供最优质的产品和服
务。
       我们参加了为期三天的2021亚太国际工业粉末涂料与涂装展
览会，并取得圆满成功。展示了我们最新研发的电镀银粉末涂
料、除甲醛空气净化功能粉末涂料、抗菌粉末涂料、3D粉末涂
料、变色龙粉末涂料，木板粉末等粉末产品，深受厨卫、医疗设
施、教学设施、家具、家电、建筑等企业的欢迎；并与他们充分
的交流洽谈、客人纷纷要求打板，下单采购。这个展会很专业，
同时能了解到上下游企业很多新技术及新市场信息，是企业工业
涂料与涂装的优质专业展会，主办方现场服务和展会前后宣传也
很到位，下届还会继续参加。

Lichang New Material (Doxu Powder), focusing on smart 
metal powder coatings subdivision field, technology research 
and development as the core driving force for enterprise 
development, to provide customers with the best quality 
products and services.
We participated in the three-day Asia-Pacific International 
Industrial Powder Coatings and Painting Exhibition in 2021 
and achieved great success. The newly developed silver 
plat ing powder coat ings, formaldehyde-removing air 
purif ication functional powder coatings, anti-bacterial 
powder coatings, 3D powder coatings, chameleon powder 
coatings, wood powder and other powder products are well 
received by kitchen and sanitary, medical facilities, teaching 
facilit ies, furniture, household appliances, construction 
enterprises, and fully communicate with them and negotiate 
with them. Purchase. This exhibition is very professional. At 
the same time, we can understand many new technologies 
and new market information of upstream and downstream 
enterprises. It is a high-quality professional exhibition of 
industrial coatings and coatings. The organizer's on-site 
service and propaganda before and after the exhibition are 
also in place. We will continue to participate in the next 
exhibition.
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厦门隆欣顺达自动化有限公司 赖经理 采购
Mr. Lai, Purchasing Manager

        参观展会主要是想了解涂料行业的最新工艺和产品，在展会上收获良

多,感谢ICPC EXPO给我们提供了一个不错的平台。
The main purpose of visiting the exhibition was to learn about the latest 
technology and products in the coating industry. I have gained a lot 
from the exhibition. Thank you ICPC EXPO for providing us with a good 
platform.

广东广铝铝型材有限公司 刘煌萍 总工程师
Huangping Liu, Chief Engineer of Galuminium Group Co.,Ltd

       本次粉末涂料涂装应用高峰论坛举办得非常成功，很受欢迎，展会也

得到大家的认可，希望ICPCEXPO越做越好！ 
ICPC EXPO was held very successfully and well recognized by 
everyone. Hope ICPC EXPO could do better and better!

比亚迪 陈蓉  高级工艺工程师
Rong Chen, Senior Process Engineer of BYD Company Limited 

      此次参加粉末涂料涂装应用高峰论坛并参观展会，论坛现场效果很不

错，在展会上收获良多。
The overall effect of Powder Paint and Coating Application Technology 
Summit and exhibition was great and we benefited a lot.

广州鑫合金属建材有限公司 赵经理 采购
Mr. Zhao, Purchasing Manager of DEBAOLONG

       本次展会是全产业链性的展会，整体效果都不错，感谢ICPCEXPO提

供的平台，让我们能和企业进行面对面的交谈。
ICPC EXPO is an exhibition of the entire industry chain, and the overall 
effect is good. Thanks to the platform provided by ICPC EXPO, which 
allowed us to have face-to-face conversations with companies.

       本次展会位于广州琶洲保利国际会展中心，主要展出涂装及涂料

产品，包括各类树脂、固化剂等涂料原材料、涂料成品、涂料涂装装

备、仪器等，值得学习了解，有很大的借鉴价值！
This exhibition was held at Poly World Trade Center. It mainly 
exhibited paint and coating, including various resins, curing 
agents and other raw materials, finished coatings, equipment, 
instruments, etc. It is worth learning and understanding. 

       东风日产一直关注汽车涂料的产品及技术，所以对ICPC EXPO也

非常关注。本次展会我们组织了团体参观展会，通过展会我们有机会

跟不同的供应商见面，见识到了他们的研发和新技术，展会非常专

业，质量很高，祝越办越好！
NISSAN has always been concerned about the products and 
technologies of automotive coatings and ICPC EXPO. In this 
exhibition, we organized a group visit to meet with different 
suppliers and see their R&D and new technologies. The exhibition 
was very professional and the quality is high. Wish the exhibition 
could be better!

格力电器
Gree Electric Appliances, Inc. of Zhuhai

东风日产
NISSAN  

       我们的产品涉及技术范围比较广，想了解一下电镀和涂料一块的

最新工艺产品，本次展会效果不错。希望 ICPC（SF） EXPO继续做

大做强！ 
Our products involve a wide range of technologies. I would like to 
know about the latest technology and products of electroplating 
and coating. The effect of this exhibition was good. Hope ICPC 
(SF) EXPO will continue to be stronger!

深圳市蔚科电子科技开发有限公司 程毅 采购主管
Yi Cheng, Purchasing Supervisor of Cherub Technology

观众组织及宣传推广 VISITORS ORGANIZATION AND PUBLICITY

02

03

04

05

06

07

100多家涂料行业及应用行业专业媒体全面报道。
十余年积累的用户大数据，精准匹配，一对一邀请

Facebook、Twitter、LinkedIn等国际互动推广

10万+粉丝行业公众号、官网推文及行业精准朋友圈推广

500+微信行业群、300+QQ行业群推广，企业供需采购对接推荐

同期活动策划、买家组织及宣传推广多管齐下，保证展会信息快
速、全面地传播

原料及涂料生产设备客户群: 工业涂料、粉末涂料生产厂家、从事

原料及生产检测设备的经销商、代理商及线上渠道商、科研院所、

研究机构、行业组织、媒体。

工业涂料、粉末涂料成品展商客户群: 家具、家电、管道、集装箱、

建材、铝材、钣金、汽车等终端用户群、从事工业涂料、粉末涂料

的线下经销商、代理商及线上渠道商、涂装厂、环境工程公司及相

关工程商、政府相关部门、国有企业、环保部门相关采购负责人。

宣传推广

观众组织对象

● 

● 

● 

● 

● 

● 

● 

Customers of raw materials and coatings production equipment, 
manufactu re r s o f indus t r ia l coat ings and powder coat ings, 
dis t r ibutors, agents and onl ine dealers of raw mater ials and 
production testing equipment, scientific research institutes, research 
institutions, industry organizations and media

Customer base of industrial coatings and powder coatings finished 
products, end-user groups of furniture, household appliances, pipes, 
containers, building materials, aluminum, sheet metal, automobile 
etc., engaged in industrial coatings, powder coatings online and 
offline dealers, agents, coating plants, environmental engineering 
compan ie s and re la ted eng inee r i ng compan ie s, r e levan t 
government departments, state-owned enterprises, purchasing 
director of environmental protection departments .

More than 100 profess ional media of coat ings indust r y and 
application industry will report comprehensively.
Big data of user accumulated in more than ten years, accurate 
matching, one-to-one inviting

News release on official website and WeChat Official Account, which 
has over 100,000 followers, advertise on WeChat moments .

Over 500 industry WeChat groups, 300 QQ groups, provide matching 
service for suppliers and buyers.

Concurrent act iv i t ies, v is i tors organiz ing and publ ici ty wi l l be 
conducted concurrently, to ensure promote the exhibition in a quick 
and all-round way.

Visitors Organization

Publicity and Promotion



参展范围

展会优势

中国表面工程协会涂装分会、广东省涂料行业协会联合主办，美

国粉末涂料涂装协会、家电行业协会、装饰材料行业协会、家具

协会、佛山市铝型材行业协会等国内外多个协会支持，资源丰富，

影响力巨大。

同期举办针对汽车及零部件、家具、家电、IT、数码、灯饰等多

个行业的涂料涂装技术论坛或研讨会、行业大会，吸引大批企业

决策者、总工程师、行业专家、协会领导前来参会参观。

EXHIBIT SCOPE

展会于2012年正式通过国际展览业协会UFI认证，并每年接受严

格审核，通过UFI认证代表展会在国际化、专业性、服务质量等

方面均达到一定先进水平。

展会将与第十五届国际表面处理、电镀、涂装展、广州国际涂

料工业展同期举行，从涂料原材料到涂料涂装一体化，完整呈

现涂料生产到应用产业链。共享超过5万人的专业买家。

EXHIBITION ADVANTAGES

Jointly organized by China Surface Engineering Association Painting 
of Branch, Guangdong Coating Industry Association, USA Powder 
Coating Institute, Guangdong Automobile Industry Association, Home 
Appliance Industry Associat ion, Bui lding Materials Decoration 
Industry Association, Foshan Nanhai Aluminum Profile Industry 
Association, etc. Supported by overseas and domestic related 
associations which have abundant resources and great influence.

The exhibition formally adopted by UFI (The Global Association of the 
Exhibition Industry) in 2012 and audited strictly by UFI annually. The 
e x h i b i t i o n  h a s r e a c h e d a n a d v a n c e d l e v e l  i n  t e r m s o f 
internationalization, professionalism and service quality.

A series of forums, seminars and conferences on surface finishing 
for automobile & parts, home appliance, aluminum, IT, etc. will be 
held at the same period, which will attract a large number of 
enterprise decision-makers, chief engineers, industry experts and 
association leaders to attend and visit.

The exhibition will be held at the same period with The 15th 
International Surface Finishing, Electroplat ing and Coating 
Exhib i t ion and Guangzhou In ternat ional Coat ing Indust ry 
Exhibition. It will integrate coating raw materials and coating and 
painting, completely present the industrial chain from coating 
production to application, sharing more than 50,000 professional 
buyers.

工业涂料成品：醇酸漆、氨基漆、环氧漆、有机硅、丙烯酸漆、氟碳

漆、橡胶漆；

粉末涂料成品：热固性粉末涂料、热塑性粉末涂料、混合型粉末涂

料、金属效果粉末涂料、紫外线及NIR固化粉末涂料、聚酯代替物等

粉末涂料及工业涂料原材料：专用树脂及颜料、填料、助剂、增塑

剂、稳定剂、固化剂、固体溶剂等；

生产检查及包装设备：成套生产设备及装置、混料器/搅拌机及高速分

散机、挤压机/挤出机/捏合机、研磨机、颜色分散机、调色系统、装

卸、包装等；

工业涂装与智能喷涂：喷枪、喷房、烘炉、涂装机器人、自动控制系

统、智慧工厂设施、生产线及涂装辅助设备等；

工业环保：各类厂房清洁、工业环保用设施设备、VOCs防治设施等。

Finished industrial coatings: 
alkyd paint, amino paint, epoxy paint, sil icone, acrylic paint, 
fluorocarbon paint, rubber paint

Finished powder coatings: 
Thermosetting powder coatings, thermoplastic powder coatings, 
mixed powder coatings, metal effect powder coatigns, UV and NIR 
cured powder coatings, polyester substitute, etc.

Raw materials of powder coatings and industrial coatings: 
special res ins and pigments, f i l le rs, aux i l ia r ies, p last ic izers, 
stabilizers, curing agents, solid solvents, etc

Production inspection and packaging equipment: 
complete set of production equipment, blender/mixer and high-
speed dispersing machine, extruder, kneader, grinding machine, 
color dispersing machine, color mixing system, loading and 
unloading, packaging, etc.;

Industrial painting and intelligent spraying: 
spray gun, spray room, oven, painting robot, automatic control 
system, intelligent factory facilities, production line and painting 
auxiliary equipment, etc.

Industrial environmental protection: 
all kinds of plant cleaning, industrial environmental protection 
facilities and equipment, VOCs prevention and control facilities, 
etc.



参展费用及配置

·参展费用(双开口展位在原展位费基础上加收10%)  

·会刊广告费用 Exhibition Catalogue Advertising Fee

·展位配置说明 Booth Features

Booth Fee (10% extra charge for corner booth)

如需对各类同期活动协办及赞助请与我司联系

国际标准展位 International Standard Booth (3×3=9㎡) RMB13800元/展位 外资企业 Foreign Enterprise: USD2250/Booth

外资企业 Foreign Enterprise: USD3000/Booth

封底 (Back Cover) 封二 (Second Cover) 封三 (Inside Back Cover)

RMB:19800 RMB:18000 RMB:11800 RMB:9800

扉页 (First Page) 彩全版 (Color, full page) 技术推广会 (Promotion Conference)

RMB:9800 RMB:4800 RMB:4500

 (Cover)封面

标准展位配置：3面壁板(转角位为两面)、中英文楣牌制作、洽谈桌1张、椅子2把、地

毯满铺、日光灯管2个、废纸篓1个。

为参展商在会刊上刊登300字以内的中英文企业简介。

空地(特装)展位无任何配置且收取特装管理费。

Facilities for the standard booth: three wallboards (two wallboards in the corner), Chinese 

and English fascia (name-board), a table, two chairs, carpeted floor, two exhibition lights and 

a paper basket.

Free editorial entries within 300 words in the                                 for each exhibitor.

For the bare Ground, no facility is provided and the hall management fee is charged.

Exhibition Catalogue

Fascia

Wallboard

Table

Carpet

Chair

 RMB1500元/㎡          空地36平方米起租 2Bare Ground (minimum 36m ) 外资企业 
2Foreign Enterprise: USD260/m      

国际豪标展位  Deluxe Booth：3×3=9㎡     RMB16800元/展位      

同期展览及会议活动

◆The 15  Guangzhou (China) International Surface Finishing, Electroplating and 

    Coating Exhibition 

th

●  2022亚太国际粉末涂料与涂装应用高峰论坛

●  2022中国（广州）汽车表面工程暨防腐蚀技术研讨会

●  2022亚洲工业涂料与粉末涂料新技术、新产品推广会

●  2022国际涂料原料选料大会

● 涂料研发生产工程师沙龙活动

● 2022国际(广州)涂料工业展览会

● 第十五届国际（广州）表面处理 电镀 涂装展览会

◆2022 Asia-Pacific International Powder Paint and Coating Application Summit

◆2022 China (Guangzhou) Automotive Surface Engineering and Anti-corrosion 

    Technology Seminar

◆2022 Asia Powder Paint & Coatings New Products & Technology Promotion Conference

◆2022 Global Coatings Raw Material & Equipment Procure Conference and Expo 

   (CPCE)

◆Coatings R & D and Production Engineers Salon

◆International (Guangzhou) Coatings Industry Expo



组委会联络处

了解更多展会信息

扫一扫

关注展会

主办单位 

ORGANIZERS

协办/支持单位

境外合作协会 FOREIGN PARTNERS
USA Powder Coating Institute

JOINT ORGANIZERS

Guangdong Furniture Association

Guangdong Home Appliance Industry Association

Guangdong Building Materials Decoration Industry Association

美国粉末涂料涂装协会

台湾合成树脂接着剂工业同业公会

台湾区涂料工业同业公会

英国化学贸易协会

印度小规模油漆协会

泰国涂料业生产者协会

韩国涂料油墨行业协会

中国感光学会辐射固化专业委员会

广东省家具协会

广东省家电行业协会 

广东省建筑材料装饰协会

国家涂料产品质量监督检验中心

中国水性涂料产业战略联盟

中国石油和化学工业联合会中小企业委员会

中国建筑材料流通协会涂料委员会

中国建筑装饰材料协会建筑涂料分会

湖南省涂料工业协会

湖北省涂料工业协会

河南省涂料行业协会

广州化工交易中心

Taiwan Synthetic Resin & Adhesives Industrial Association 

Taiwan Paint Industry Association

Chemical Business Association (CBA)

Indian Small Scale Paint Association (ISSPA)

Thai Paint Manufacturers Association (TPMA)

Korea Paint & Printing Ink Industry Cooperative (KPIC)

National Quality Supervision and Testing Center for Coating Products

China Water Paint Industry Alliance

China Petroleum and Chemical Industry Federation 

China Building Materials Circulation Association Coating Committee

Hunan Coating Industrial Association

广东智展展览有限公司

中涂联合国际会展（广州）有限公司

承办单位

 HOST

China Coating Alliance International Exhibition (Guangzhou) Co.,Ltd.

Wise Exhibition (Guangdong) Co.,Ltd. 

Hubei Coating Industrial Association

Henan Coating Industry Association

China Architectural Decoration Materials Association Architectural Coatings Branch

Guangzhou Chemical Exchange Center

广东智展展览有限公司 

中涂联合国际会展（广州）有限公司

中国表面工程协会涂装分会 

广东省涂料行业协会 

上海涂装行业协会

Wise Exhibition (Guangdong) Co.,Ltd. 

China Surface Engineering Association Painting of Branch

Guangdong Coating Industry Association

Shanghai Painting Industry Association

China Coating Alliance International Exhibition (Guangzhou) Co.,Ltd.

RadTech China

地址Add：广州市海珠区金菊路15号佳兴大厦三楼

电话Tel: 86-20-29193588   29193589    

传真Fax: 86-20-29193591

邮箱E-mail: ex360s@126.com

官网Website: www.icpcexpo.com
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